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Időrendi bontás: 
 
Február 9.  ELTE TTK HÖK Választmányi ülés 
Február 10.  ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlési ülés 
Február 16.  ELTE TTK HÖK Választmányi ülés 
Február 18.  ELTE TTK Kari Tanács 
Február 24.  ELTE TTK HÖK Választmányi ülés 
Február 25.  EHSZÖB ülés 
Február 26.  ELTE TTK Ösztöndíjbizottság ülés 
Március 2.  EHÖK Küldöttgyűlési ülés 
Március 3.  ELTE TTK HÖK Választmányi ülés 
Március 4., 5.  Mentorelőadás (Szociális ügyek) 
 
Szöveges beszámoló 
 
Pályázatok 
A rendszeres pályázatok pályázási időszaka februárban lezajlott, ezt az időszakot részletezem a 
következő néhány bekezdésben. 
 
Rendszeres szociális támogatás 
Az előző félévhez hasonlóan most is a Neptunban folyt a pályázás, ami most is sok gondot 
okozott, mivel több napig teljesen elérhetetlen volt a rendszer. Ez a pályázást és a bírálást 
egyaránt megnehezítette. 
Összesen 902 pályázat érkezett be, ebből 6 papírosan (a legtöbb Neptun hiba miatt érkezett be 
így). Ezek közül közel 800at tudott támogatni a Bizottság, a ponthatár ebben a félévben 18 pont 
lett. 
Sajnos most is többen voltak akik nem jelölték be, vagy a rendszer nem jelezte, hogy bejelölték 
valamelyik kategóriát, ez sok utómunkálatot jelentett, remélem erre a következőkben kitalálunk 



valami megoldást, illetve a pontszámolással szintén voltak gondok, de ezt meg tudtuk oldani és 
nem az utalási lista leadása után derült ki. 
 
Rendszeres sport, tudományos és közéleti pályázatok 
A rendszeres sport és közleti pályázatokkal a korábbi félévekhez hasonlóan nem volt semmi 
gond. Időre el lettek bírálva, és bekerültek az utalási listába. 
A rendszeres tudományos ösztöndíj pályázatok azonban nem lettek időre elbírálva, ugyanis 
tudományos biztos és tudományos csoport hiányában nem volt aki elbírálja a pályázatokat, ezzel 
a problémával pedig sajnos későn kezdtünk el foglalkozni és a várthoz képest sokkal több 
pályázat is érkezett be, így mire találtunk alkalmas személyt a feladatra ,Szakács Dávid 
személyében, már szinte lehetetlen lett volna időre elbírálni mindet, így az a döntés született, 
hogy ezek kiutalásához pótutalást kérünk. Ez jelenleg még folyamatban van, remélhetőleg minél 
előbb sikerül megoldani ezt a kialakult helyzetet. 
 
A többi egyszeri és rendkívüli pályázat bírálásával jól haladunk, végre sikerült eljutni oda, hogy 
ki tudjuk használni a Neptun előnyeit és folyamatosan bírálja a néhány aktív KÖB tag a 
pályázatokat, így ezekkel nem vagyunk elmaradva. 
 
Az egyetlen amivel el vagyok maradva az az eredmények bevitele a hivatalos felületre, illetve a 
honlapon a pályázatok eredményeinek kiírása. Ezeket remélhetőleg a Küldöttgyűlésig már be 
tudom pótolni. 
 
KÖB 
A pályázati kiírásokról sajnos csak levélszavazással tudtunk dönteni, mert nem volt 
határozatképes a regisztrációs héten tartott KÖB ülés. Ezután a rendszeres pályázások végén 
tartott ülésen már elegen összegyűltünk, a legtöbb kérdésben tudtunk is szavazni, sajnos mivel a 
végleges keretek csak az ülés után érkeztek meg, mésnapra viszont már el kellett küldeni az 
utalási listákat, így a legtöbb végleges összegről ismét csak levélszavazással tudtunk szavazni. 
Emellett a delegáltak aktivitása még mindig igen csekély, a 12 fős bizottságból mindössze 4 
ember bírált legalább egy rendszeres szociális ösztöndíj pályázatot. A hiánypótlási időszak végén 
külön segítséget kellett kérnünk a bíráláshoz, különben még később végeztünk volna mindennel. 
Ezért köszönet Sudár Mariannak és Rádl Attilának, akik az utolsó pillanatban egy gyorstalpaló 
után álltak be segíteni. 
 
EHSZÖB 
Az utóbbi egy hónapban az EHSZÖB munkája is leginkább a szoctámokról szólt, illetve az 
Alaptámogatásról, amit az EHSZÖB elnöke bírált el, de ezek száma a tavaszi félévekben nem 
szokott jelentős lenni, most is mindössze 17 pályázat érkezett be, abből pedig egy lett témogatva. 



A szoctámokkal kapcsolatos legnagyobb újdonság, hogy elkészült egy kérdőív, ami a Neptun és 
a pályázási rendszer hiányosságait hivatott felmérni. Remélhetőleg így még több hibát tudunk 
összegyűjteni, illetve konkrét példákat gyűjteni a javításhoz. 
 
Szabályzatok 
A legutóbbi Küldöttgyűlés előtt már a KÖB új ügyrendjét nagyjából megírtuk, azóta elkészült a 
HKR Kari különösének ösztöndíjakra és KÖBre vonatkozó részeinek átnézése, és a módosítási 
tervezet, ez nem tudom mikor kerül a Kari Tanács elé, remélhetőleg minél hamarabb. 
 
Napi rutin és elnökhelyettesi tevékenység 
A szoctámidőszak minden félévben sok emaillel és megkereseéssel jár, így ilyenkor fontos a 
fokozott jelenlét. A rendszeres pályázatok leadása és hiánypótlása során igyekeztem minél többet 
a Hallgatói Irodában tartózkodni és naponta 34 alkalommal nézni a tisztségviselői email 
fiókom, ezzel sikerült is a legtöbb kérdést megválaszolni és a felmerülő problémákat (akár 
pályázással, akár pályázási felülettel kapcsolatosak voltak) mihamarabb megoldani. 
Emellett amennyire tudtam Fanni segítségére voltam a feladataiban,  
 
Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, a felmerülő kérdéseiteket várom emailben vagy 
személyesen a Küldöttgyűlésen. 
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